
PROTOKÓŁ NR XLIV/14 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 8 października 2014 r. 

 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk - 

inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XLIV Sesji Rady Gminy, przywitał 

Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach XLI 

Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Bronisław Kazberuk, 

9. Radna Nina Markiewicz, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Joanna Sołowiej, 

12. Radny Piotr Szutkiewicz, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk wyłożone są 

protokoły obrad XLII i XLIII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą 

wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołów, po czym zostaną one przyjęte i podpisane.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany 

Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. 

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad 

XLIV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Podsumowanie Gminnych Konkursów: „Estetyczna wieś Gminy Gródek 2014” i „Estetyczna posesja – 

Ogródki 2014” oraz rozstrzygnięcie konkursu na najładniejszy wieniec dożynkowy. 

4. Przedstawienie projektu lokalnego programu zadrzewieniowego dla Gminy Gródek oraz omówienie 

zadań stojących przed Gminą w tym zakresie. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy. 

7. Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gródek za I półrocze 2014 r. 

9. Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2014 r. 

10. Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w I półroczu 2013 r.  

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

12. Sprawy różne.  

13. Przyjęcie protokołu obrad XLII i XLIII Sesji Rady Gminy.  

14. Zamknięcie obrad.  

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy podsumował gminne konkursy i podziękował wszystkim 

uczestnikom za udział. Dodał, że dzięki konkursom Gmina staje się coraz piękniejsza i ich organizacja ma na 

celu m.in. poprawę wizerunku gminy i jej promocję, Podziękował również sponsorom za dofinansowanie 

zakupu nagród. 

 Janusz Michał Cimochowicz – przewodniczący komisji konkursowej odczytał protokół 

z posiedzenia komisji i wręczono uczestnikom nagrody. 

 Jerzy Chmielewski – dyrektor Gminnego Centrum Kultury odczytał protokół z konkursu na 

najładniejszy wieniec dożynkowy i również wręczył upominki. 

 

(Protokół dot. Gminnych Konkursów „Estetyczna wieś Gminy Gródek 2014” oraz „Estetyczna posesja – Ogródku 

2014” stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 
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Ad.4. 

 Krzysztof Wolfram – Prezes Fundacji Zielone Płuca Polski przedstawił cele i misje realizowanego 

programu zadrzewieniowego „Drogi dla natury w Województwie Podlaskim”, jakimi są: 

- podniesienie atrakcyjności turystycznej, 

- wzrost bioróżnorodności ekosystemów otwartych, 

- podniesienie świadomości społeczności lokalnych oraz regionalnych, 

- odwrócenie trendu zanikania zadrzewień liniowych, 

- inwentaryzacja zasobów zadrzewieniowych i ich kondycji. 

 Radna Maria Wróblewska zwróciła się z prośbą o przedstawienie jakie do tej pory prace w ramach 

projektu zostały wykonane. 

 Krzysztof Wolfram – Prezes Fundacji Zielone Płuca Polski wyjaśnił, że wykonano dokumentację 

fotograficzną i lokalny program zadrzewieniowy dla Gminy. Pod koniec października mają zostać zasadzone 

drzewa wzdłuż ul. Chodkiewiczów i przy zbiorniku wodnym w Zarzeczanach a w stosunku do części 

zinwentaryzowanych drzew na terenie Gminy zostaną wykonane ekspertyzy i prace pielęgnacyjne 

i konserwacyjne. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował, że w dniu 16 października odbędzie się uroczyste 

otwarcie wyremontowanej drogi i będzie okazja, aby drzewka zasadzone zostały przez Radnych Rady Gminy. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.5. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została 

przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.6. 

Alina Gościk – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych przekazała 

Radnym Rady Gminy informację o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy Gródek. 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

(Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gródek stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Ad.7. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady poinformował, że informacja dotycząca działań 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej została dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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Radna Maria Wróblewska stwierdziła, że w informacji wykazano potrzebę zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego, spełniającego funkcję samochodu ratowniczo-technicznego i gaśniczego. Zapytała czy 

jest to konieczne skoro w tym roku zakupiliśmy wyposażenie do takiego samochodu w postaci defibrylatora. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, że sprzęt jaki posiada OSP jest jednym z najstarszych 

w województwie i samochód, który jest obecnie nie spełnia do końca swojej roli. 

Radny Piotr Szutkiewicz dodał, że sprzęt ratownictwa technicznego jest niezbędny ze względu na 

lokalizację drogi krajowej. 

„Niepokoi mnie brak reaktywacji OSP Poodzierany” – dodał Radny Włodzimierz Grycuk. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, że ODP Podozierany istnieje ale brakuje tam kierowcy do 

obsługi samochodu. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

(Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Ad.8.  

 Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy Gródek za I półrocze 2014 r. zostało przekazane Radnym w terminie określonym przepisami ustawy 

o finansach publicznych. 

 Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad.9. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie Komunalnego Zakładu 

Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2014 r. zostało dostarczone radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

 Radny Włodzimierz Grycuk zauważył, że w stosunku do 2013 r. w Komunalnym Zakładzie 

Budżetowym zmniejszono liczbę pracowników. Prosił o podanie ilości zwolnień i ich powodów. 

Anna Markiewicz – Główna Księgowa Komunalnego Zakładu Budżetowego odpowiedziała, że 

informacja o zwolnieniach przedstawiona była na koniec 2013 r. na posiedzeniu sesji Rady Gminy. 

Radny Piotr Szutkiewicz prosił o wyjaśnienie z jakiego tytułu występują odsetki od zaległości. 

Anna Markiewicz – Główna Księgowa KZB wyjaśniła, że brak środków finansowych powoduje, 

że należności nie są regulowane na bieżąco i dotyczy to podatku od nieruchomości. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad. 10. 
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Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2014 r.. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/331/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.11. 

 Radny Grzegorz Borkowski w imieniu mieszkańców wsi Chomontowce prosił o wystąpienie do firm 

świadczących usługi telekomunikacyjne z wnioskiem o poprawę zasięgu sygnału internetowego 

i telefonicznego. 

 Radny Włodzimierz Grycuk poinformował, że mieszkanka ul. Michałowskiej w Gródku twierdzi, że 

jej ojciec pochowany został w zbiorowej mogile mieszkańców wsi Popówka i prosi o dopisanie jego nazwiska 

na pamiątkową tablicę. 

 Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odpowiedziała, że w żadnych źródłach historycznych nie było 

wzmianki o nazwisku ojca tej mieszkanki a przy remoncie pomnika i tablicy konieczne było opieranie się na 

faktach i opublikowanych listach w książkach historycznych. 

 Radny Włodzimierz Grycuk zwrócił się do Kierownika Komunalnego Zakładu Budżetowego 

o wyjaśnienie co w tej chwili dzieje się z wagą, która kiedyś zamontowana była na składowisku odpadów i czy 

można ją zamontować na placu KZB aby mieszkańcy, głównie rolnicy mogli z niej korzystać. 

 Mirosław Gryko – Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego odpowiedział, że waga ma tylko 

nośność do 10 ton, jest przestarzała i nie ma ważnej legalizacji., co powoduje, że nie nadaje się do użytkowania. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz przypomniał o występowaniu Afrykańskiego Pomoru Świń na 

terenie Gminy Gródek i poszkodowanych mieszkańcach, którzy otrzymali bardzo niskie odszkodowania. Prosił 

również Wójta Gminy o podjęcie rozmów z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w celu 

uruchomienia kursów do Zubrów i Chomontowiec przynajmniej dwa razy w tygodniu. 

 Radny Piotr Szutkiewicz zwrócił uwagę, że rodzice dowożonych dzieci narzekają, że zdarza się, że 

razem z dziećmi w autobusie przejeżdżają osoby nietrzeźwe. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że rozmowy z PKS-em są prowadzone w sprawie 

dodatkowych kursów i  zwrócona zostanie też uwaga aby kierowcy i opiekunki dzieci zwracali większą uwagę 

na dzieci. 
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Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.12. 

 Iwona Bilkiewicz – sołtys sołectwa Wiejki ponownie prosiła o wycinkę krzaków przy drodze 

Bielewicze – Wiejki. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował, że sprawa została zgłoszona do Powiatowego Zarządu 

Dróg. 

Lilia Tomaszewska – sołtys sołectwa Królowe Stojło również zgłosiła potrzebę wycinki krzaków przy 

drodze do wsi i poinformowała o pękniętym przepuście. 

Henryk Gorodowienko zapytał jakie konsekwencje zostały wyciągnięte w stosunku do osób, które 

wywiozły śmiecie na żwirownię w Bielewiczach, o czym zgłaszał na poprzedniej sesji. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odpowiedziała, że wystosowano pismo do właścicieli śmieci o ich 

uprzątnięcie i odpowiedź, że to zostało wykonane otrzymaliśmy. Obecnie czekamy na dostarczenie do Urzędu 

dowodów gdzie zostały przewiezione i przekazane. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.13. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionych na stole 

protokolarna protokołów obrad XLII i XLIII Sesji Rady Gminy. 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLII/14 Sesji Rady Gminy z dnia 21 sierpnia 2014 r.” 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 123 przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLIII/14 Sesji Rady Gminy z dnia 16 września 2014 r.” 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13 przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół XLII 

i XLIII Sesji Rady Gminy zostały przyjęte, a następnie zostaną podpisane. 

 

Ad.14. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLIV Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLIV Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 31) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 
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2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. protokół dot. Gminnych Konkursów „Estetyczna wieś Gminy Gródek 2014” oraz „Estetyczna posesja – 

Ogródku 2014” (kart – 3); 

6. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 5); 

7. informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gródek (kart 2); 

8. informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej (kart 1); 

9. sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego (kart 2); 

10. uchwała Nr XLIV/331/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. (kart 13). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


